
【哑巴媳妇典故】 

中药草自古即为中国人老祖先养身，治病之本，公，婆上年纪难免有
所病痛或保养需要，煎煮中药理所当然就是媳妇之责，古时即以炭火
煎煮，时间漫长一不小心就烧焦，服用中药需长期服用，媳妇会有所
抱怨，【哑巴媳妇】自动为您完成煎药，保温，为今繁忙之工商社
会，服用中药者一大福音。 

 

源于台湾的 【哑巴媳妇】 

陶瓷壶身加上不锈钢内胆，是煎煮药材的最佳拍档 

 

Description:  

1. Stainless steel heater is easy to rest. Only applicable to traditional Chinese medicine. 

Food. Medical special material. Stable quality. High temperature resistance. Non-toxic. 

不鏽鋼加熱器好放心 唯一適用中藥.食品.醫療專用材質.品質穩定.耐高溫.無毒。  

2. Automatic decocting a good helper Just plug in the power, put the medicinal herbs 

and add the required amount of water, fully automatic for you to complete the decocting, 

and continue to keep warm. 自動煎藥好幫手 只要插上電源，放入藥材和加入所需水量，
全自動為你完成煎藥，並加以持續保溫  

3. Constant temperature insulation is convenient. You can complete the decocting 

tonight. After waking up the next day, you can eat it again. The automatic insulation will 

keep your liquid temperature at 60 °C. You don't have to worry about the cooling of the 

liquid, which will affect the efficacy. 恆溫保溫好方便 你可以今晚完成煎藥，隔天睡醒後再
食用，自動保溫將你藥液維持恆溫 60度，不用擔心藥液冷卻，影響藥效。 

 4. The spout can be cleaned and cleaned. The medicine pot is most afraid of cleaning 

troubles, can not clean the spout, and is easy to produce bacteria. The boiling pot is 

specially designed to be easy to rinse the mouth and spout, easy to keep clean. 壺嘴可
洗保清潔 藥壺最怕清洗麻煩，無法清洗乾淨壺嘴，容易孳生細菌，本煎藥壺特別設計易
沖洗之壺口，壺嘴，容易保持乾淨。  

Product Feature :  

Material: Ceramic Pot Weight : 2.32kg Capacity : 3 Liter / 3000 CC 

Rated voltage: 110 (V) Rated power: 400 (W)  
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【炖宝/炖盅】 

Description:  

将炖盅放进【哑巴媳妇】药壶，作为炖煮使用。 

 

Product Feature : 

Material: Ceramic Pot  

Weight : 1.10 kg  

Capacity : 1250 cc          
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